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KF § 187     DNR: KU.2013.8  
 
 
 
Godkännande av dagordning     
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Dagordningen godkännes. 
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KF § 188     DNR: KU.2013.9  
 
 
 
Fråga om sammanträdet blivit i laga ordning kungjort    
Meddelas att kallelse till dagens sammanträde skett genom föreskriven 
annonsering i ortens tidningar, anslag på kommunens officiella 
anslagstavla, annonsering på kommunens hemsida samt genom 
personliga kallelser till samtliga ledamöter. Därjämte har även ersättarna 
erhållit kallelsen för kännedom. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Sammanträdet har blivit i laga ordning kungjort. 
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Allmänhetens frågestund     
Inga frågor ställs. 
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KF § 190     DNR: KU.2013.49  
 
 
 
Antagande av folkhälsopolitisk plan för Kalmar län 2013-2016     
I Kalmar län har Landstinget och de tolv kommunerna framställt 
föreliggande folkhälsopolitiska plan. Denna plan är den sista delen i en 
trestegsprocess som har pågått sedan 2009 och som utöver detta 
dokument även omfattar en tidigare ”Strategi för folkhälsoarbete i Kalmar 
län” samt tretton lokala folkhälsopolitiska planer, en i respektive kommun 
samt en för Landstinget. För att minska den ojämlika hälsofördelningen i 
hälsa krävs en bred samverkan från samhällets alla aktörer då 
folkhälsofrågorna hänger ihop med övrig regionala utvecklingsfrågor. 
Planen gäller för folkhälsopolitiken i Kalmar län under åren 2013-2016. 
 
I planen prioriteras tre av de nationella målen: 
- Målområde 1, Delaktighet och inflytande i samhället. 
- Målområde 3, Barn och ungas uppväxtvillkor. 
- Målområde 11, Tobak, alkohol, narkotika, doping och spel. 
 
Målet är att redovisa könsuppdelad statistik inom samtliga områden vid 
uppföljning av planen. 
 
Högsby kommun har i sin antagna folkhälsoplan för 2012-2015 prioriterat 
följande nationella mål: 
- Målområde 2, Ekonomiska och sociala förutsättningar. 
- Målområde 3, Barn och ungas uppväxtvillkor. 
- Målområde 11, Tobak, alkohol, narkotika, doping och spel. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Upprättad Folkhälsopolitisk plan för Kalmar län 2013-2016 antages. 
 
Beslutsunderlag 
Protokoll 2013-11-07 - KS § 233 
Folkhälsopolitisk plan för Kalmar län 2013-2016  
 
Beslutsmottagare 
Fritidschefen 
Landstingets Folkhälsoutvecklare   
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KF § 191     DNR: KF.2013.222  
 
 
 
Reviderad förbundsordning för Östra Smålands 
kommunalteknikförbund   
I ägardialogerna mellan Hultsfreds och Högsby kommuner har ett 
förslag till ny förbundsordning tagits fram.  
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Ändringarna i förbundsordningen för Östra Smålands 
kommunalteknikförbund godkännes. 
 
Den nya förbundsordningen gäller från och med 2015-01-01. 
_____ 
 
Yrkande 
Gunilla Schollin-Borg (MP) ifrågasätter andra meningen i § 5 
Förbundsdirektionen: "Som ordinarie ledamöter ska två representanter 
från kommunstyrelsens presidie, alternativt kommunalråd samt 
oppositionsråd från respektive kommun ingå." Schollin-Borg föreslår att 
fler än kommunstyrelsen presidie ska få möjlighet att bli invald i 
styrelsen och yrkar därför på återremiss. Ewa Engdahl (C) och Tommy 
Palmgren (V) instämmer i Gunilla Schollin-Borgs yrkande. 
 
Marcus Schön (M) yrkar att sista meningen i § 6 Revisorer, ändras från 
"Revisorernas budget ska beredas av två ledamöter i det 
kommunfullmäktige som utser revisorerna" till "Revisorernas budget ska 
beredas av budgetberedningen i den kommun som utser revisorerna." 
 
Jonas Erlandsson (S) yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
  
Beslutsgång 
Ordföranden konstaterar att det finns två förslag, kommunstyrelsens och 
Gunilla Schollin-Borgs återremissyrkande. Ordföranden frågar om 
kommunfullmäktige vill att ärendet ska avgöras idag eller återremitteras 
och finner att ärendet ska återremitteras. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Förbundsordningen för Östra Smålands Kommunalteknikförbund 
återremitteras för översyn av § 5 och § 6. 
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KF § 191     DNR: KF.2013.222  
 
 
 
 
Beslutsunderlag 
reviderad_Förbundsordning ÖSK_reviderad_131106-1.doc 
Protokoll 2013-11-07 - KS § 234  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Kommunchefen 
ÖSK 
KS 
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KF § 192     DNR: KU.2013.225  
 
 
 
Interpellation om situationen för ungdomsverksamheten i 
kommunen   
Vänsterpartiet, Tommy Palmgren, skriver i interpellation instämplat 
2013-10-18 bland annat att "Det har till sist blivit uppenbart att 
stängningen av en funktionell och sedan många år uppbyggd 
ungdomsverksamhet vid Tegelbruket inte har erbjudits nya lokaler som 
gör det möjligt att få en likvärdig och lockande verksamhet till stånd. Då 
ifrågasätter Vänsterpartiet om inte Tegelbruket behövs. Att inte investera 
i ungdomarna nu kommer att kosta desto mer sedan. Vänsterpartiet vill 
att det bereds möjligheter att få full insyn och möjligheter att debattera 
denna viktiga fråga i kommunfullmäktige. De som arbetar i 
fritidsverksamheten vid Tegelbruket bör också inbjudas för att belysa 
situationen.  
 
Så som Palmgren lärde känna verksamheten, var den unik och mycket 
uppskattad samt gav många kategorier av barn, ungdomar och vuxna 
möjligheter till olika spännande och intressanta aktiviteter. Det var också 
ett ställe där ungdomarna kunde känna sig trygga, en del fick också en 
del läxhjälp av kamrater. Personalens bemötande och sätt att arbeta gav 
ett mycket gott intryck. 
 
Det finns ett omedelbart investeringsbehov på ett i sammanhanget rätt 
litet belopp om man beaktar att det lagts in väldigt lite pengar i 
verksamheten på just lokalerna under många år. Kostnaderna har varit 
intern lokalhyra och här bör man dock tänka strategiskt, vilka andra 
lokaler kan erbjuda detta som Tegelbruket gör? Det är kanske klokare att 
satsa på Tegelbruket.  
 
Funktionaliteten och att se till att verksamheten inte försvinner är nog så 
viktigt om vi vill erbjuda barnfamiljer att flytta hit. Deras ungdomar 
behöver ett ställe dit de kan gå och utöva diverse aktiviteter med 
ansvarsfulla vuxna med lång erfarenhet inom den här verksamheten. 
Dags att ta upp den här frågan innan det blir för sent." 
 
Ingemar Svanström (C) lämnar följande svar på interpellationen: 
"Interpellationen från Tommy är till största delen bemött genom den 
information och diskussion som hölls i Fullmäktige den 4 november. 
 
Sedan dess har ungdomsverksamheten flyttat in i Fröviskolans utrymmen. 
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KF § 192     DNR: KU.2013.225  
 
 
Den diskussion som uppkommit i samband med att lokalerna vid 
Tegelbruket inte längre gick att använda är bra och måste fortsätta. Det är 
dock viktigt att vi ser till helheten eftersom den här delen av 
ungdomsverksamheten bara är en liten, om än viktig, del av ungdomars 
fritidsverksamhet. Fritidsledarna kommer nu att försöka jobba på ett lite 
annat sätt med verksamheten 
och det ska bli spännande att se utvecklingen av detta. 
 
Det har i debatten påståtts att kommunen sparar in på 
ungdomsverksamheten. Så är inte fallet. För några år sedan tillfördes  
200 000 kr i den årliga budgeten för ungdomsverksamhet. När 
ungdomsverksamheten flyttat från Tegelbruket till Fröviskolan minskar 
de totala lokalkostnaderna för utbildningsutskottets område med cirka 
130 000 kr /år. Jag ser ingen anledning att minska budgeten för 
utbildningsutskottet för den skull. 
 
En lokaloptimering på det här sättet leder alltså till att skolan får ett 
tillskott till verksamheten på cirka 100 000 kr/år och 
ungdomsverksamheten får  
30 000 kr mer att använda i sin verksamhet. 
 
Det har ofta poängterats att nuvarande placering av 
ungdomsverksamheten är tillfällig. Det är då viktigt att vi talar samma 
språk. För mig är tiden till dess vi kan ordna en mer permanent plats en 
tid på minimum 2-3 år, oavsett vilken lösning vi hittar."  
 
Magnus Gabrielsson (S) vill att kommunen satsar på att göra om gamla 
KOEK-lokalerna till ny fritidsgård. Bra läge med bra parkering och 
närhet till sporthall. 
 
Heléne Danielsson (KD): Vill uppmärksamma att det finns bra barn- och 
ungdomsverksamheter i fler delar av kommunen. Tycker att fullmäktige 
fick bra information i ungdomsfrågorna vid förra sammanträdet.  
 
Lars Elmborg (KD): Tror inte på de tillfälliga lösningarna! Vill att en ny 
sporthall med fritidsgård byggs. 
 
Monika Olsberg (M): Vill att riktlinjer ska tas fram över hur det framtida 
ungdomsarbetet i kommunen ska bedrivas.  
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Tommy Palmgren (V): Tycker det har framkommit viktiga synpunkter 
och vill att kommunen prioriterar arbetet med att ta fram riktlinjer för 
barn- och ungdomsarbetet. 
 
Jonas Erlandsson (S): Tycker utbildningsutskottet ska ta ett större grepp 
om ungdomsverksamheten.  
 
 
Beslutsunderlag 
Interpellation om situationen för ungdomsverksamheten i kommunen 
Protokoll 2013-11-04 - KF § 185  
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KF § 193     DNR: KU.2013.119  
 
 
 
Motion angående Småland och Högsby, bäst på trä!      
Centerpartiet, Kristdemokraterna och Moderaterna skriver i motion 
daterad 2013-05-06 att Småland siktar på att bli "Europas främsta 
träregion"! De tre smålandslänens landshövdingar och regionföreträdare 
har inlett en storsatsning på att öka användandet av trä för att förverkliga 
den visionen. Träregion Småland är en kraftsamling för att stödja och 
utveckla den trärelaterade industrin och alla tre länen har ställt sig 
bakom strategin där Småland skall vara en ledande träregion 2020.  
 
Högsby kommun präglas i hög grad av jord och skogsbruk och förädling 
av dessa näringar. Skog och träindustri har varit och är fortfarande ett 
starkt inslag i näringslivet och här finns en bred kompetens att ta tillvara 
och utveckla. För ett antal år sedan kunde vi läsa i Nationalencyklopedin 
att Högsby var "Träriket". 
 
Trä är helt rätt även utifrån dagens klimatdiskussion då det är 
förnyelsebart, lagrar koldioxid och är energieffektivt. Inte minst vad 
gäller värmeleveranser skall Högsby, som träkommun, omgående fasa ut 
all olja från energibolagets produktion.  
 
Dagens byggregler tillåter också trä som konstruktionsmaterial i 
flervåningshus så inget hindrar oss att använda lokala råvaror för lokala 
byggnationer och därmed bidra till att uppfylla länets och EU:s 
klimatmål. 
 
Undertecknare av motionen föreslår: 
 
-  att Högsby kommun ökar det näringspolitiska engagemanget inom 
trärelaterad sektor genom att förankra arbetet med "Europas främsta 
träregion" även i  Högsby kommuns näringsliv samt genom att stödja 
näringen genom kontakter, koppling till akademi, stöd för 
innovationsutveckling etc. 
 
-  att Högsby kommun intensifierar klimatarbetet i kommunen genom att 
stimulera till byggnationer i trä i kommunal regi och inom de 
kommunala bolagen men även inom extern byggnation genom 
information och upplysning. 
 
-  att Högsby kommun omgående fasar ut olja som bränsle i det 
kommunala  
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KF § 193     DNR: KU.2013.119  
 
 
energibolaget till förmån för förnyelsebara energikällor där skogen är en 
av dem. 
 
Utvecklingsstrategen lämnar följande förslag till svar på motionen: "I den 
kommunala näringslivsstrategin (antagen av KS 2013-05-14) framgår det 
under rubriken Nyföretagande & Entreprenörskap att: 
 
 ”En ökad samverkan med  universitet och högskolor kan med stor 
sannolikhet bidra till en ökad innovationsgrad och affärsutveckling i 
såväl befintliga som nystartade företag, varför det är viktigt att bättre 
utnyttja de kontakter som finns tillgängliga, t ex via Linnéuniversitetet.” 
 
Den trärelaterade industrin är en viktig näringsgren i Högsby kommun 
och i handlingsplanen till näringslivsstrategin tas också fasta på vikten av 
att tillhandahålla en möjlighet för lokala företag att träffa representanter 
från t ex Linnéuniversitetet, vilket när det gäller den trärelaterade 
industrin lämpligtvis görs  via projekten ”Wood – the heart of Småland” 
och ”Smart Housing Småland”. Två projekt som bägge har till syfte att 
utveckla företagande, forskning och innovationer inom bl a den 
trärelaterade industrin och där aktörer från såväl den offentliga, privata 
och akademiska världen ingår. 
 
Genom att aktivt delta i och bevaka utvecklingen i dessa projekt kan vi 
således också öka de näringspolitiska engagemanget inom trärelaterad 
sektor.  
 
Via ovanstående projekt och den information som därigenom 
tillgängliggörs kan Högsby kommun också i viss mån intensifiera och 
stimulera det kommunala klimatarbetet när det gäller byggnationer i trä, 
bl a via kommunala upphandlingar, men också genom ökad information 
gentemot externa aktörer.  
 
Högsby Energi AB (HEAB) har i sitt uppdrag att fasa ut olja som bränsle 
och sedan hösten 2011 har HEAB löst detta genom att installera en 
pelletspanna som klarar en ökande kundkrets, varför det är endast vid 
produktionsstörningar som HEAB kopplar in reserven i form av olja. 
Nästa år blir HEAB helt oberoende av olja när den nya flispannan tas i 
bruk. Naturligtvis måste HEAB som ansvarig för sina kunders 
värmebehov även i fortsättningen förfoga över oljepannor som klarar ett 
haveri på flispannan." 
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KF § 193     DNR: KU.2013.119  
 
 
 
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Upprättat svar på motionen godkännes. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Ewa Engdahl (C) tackar för snabb hantering av motionen, men är ej nöjd 
med svaret. Anders Svensson (M) instämmer. 
 
Kommunfullmäktiges beslut enligt kommunstyrelsens förslag  
Upprättat svar på motionen godkännes. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion KD, C, M 
Protokoll 2013-11-04 - KF § 182  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 Utvecklingsstrategen 
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Motion om tillgänglighet i kollektivtrafiken   
Sverigedemokraterna inkom 2012-11-05 med en motion om att en 
busshållplats anläggs nära hälsocentralens entré och att förändra 
busslinjer att gå till upprättad busshållplats. 
 
I arbetet med ombyggnad av särskilda boenden i samarbete med 
Riksbyggen har detta förslag väckts.  
 
Kommunledningsutskottets förslag 
Motionens intention hänvisas till arbetet med ombyggnad av särskilda 
boenden. 
_____ 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 
Motionens intention hänvisas till arbetet med ombyggnad av särskilda 
boenden. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
_____ 
 
Yrkande 
Ingemar Svanström (C) föreslår att ombyggnationen av Mogården 
inväntas och yrkar bifall till kommunstyrelsens förslag. 
 
Leif Gustafsson (SD) föreslår att kommunfullmäktige ställer sig bakom 
viljeinriktningen i motionen och yrkar bifall till första stycket i 
Sverigedemokraternas förslag "Kommunstyrelsen ges i uppdrag att i 
samråd med Kalmar Läns Trafik (KLT) i enlighet med motionens 
andemening förändra lämpliga busslinjer att gå till och från Högsby 
sjukhem och hälsocentral." 
 
Beslutsgång 
Två förslag finns, kommunstyrelsens och Leif Gustafssons (SD) 
yrkande. Ordföranden frågar om fullmäktige vill besluta enligt 
kommunstyrelsens förslag eller enligt Leif Gustafssons yrkande och 
finner att kommunfullmäktige vill besluta enligt kommunstyrelsens 
förslag. Votering begärs och genomförs. 
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KF § 194     DNR: KU.2012.218  
 
 
 
Beslutsordning 
Den som vill besluta enligt kommunstyrelsens förslag röstar ja och den 
som vill besluta enligt Leif Gustafssons (SD) yrkande röstar nej. 
 
Beslutsresultat 
Efter genomförd omröstning avges 13 ja-röster, 13 nej-röster och 7 
avstår. Då  omröstningsresultatet är oavgjort avgör ordförandens röst. 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Kommunstyrelsen ges i uppdrag att i samråd med Kalmar Läns Trafik 
(KLT) i enlighet med motionens andemening förändra lämpliga 
busslinjer att gå till och från Högsby sjukhem och hälsocentral. 
 
Motionen är därmed besvarad. 
 
 
Beslutsunderlag 
Motion SD.pdf 
Protokoll 2013-11-04 - KF § 181  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLT 
Kommunchefen 
Verksamhetschefen 
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Medborgarförslag angående beslutsdatum för bidragsansökningar   
Birgitta Lindahl, Sinnerbo, Högsby, skriver i medborgarförslag daterat 
2013-11-13, att när man söker investeringsstöd till större åtgärder vid till 
exempel en bygdegård, är ofta fler bidragsgivare inblandade. Boverket, 
som kan bidra med 50% fordrar in ansökningar före 31/12 och beslutar i 
april. Då ska alla andra bidrag vara klara. Egen insats blir 20% och 
kommunens eventuella stöd 30%. Har inte kommunens beslut inkommit 
i tid medges inget bidrag från Boverket. Lindahls förslag är att 
kommunens beslutsdatum beträffande investeringsstöd tidigareläggs så 
att inte ansökan till Boverket måste göras om. Ansökan till kommunen 
kan också fordras in före 31/12. Detta gäller inte verksamhetsbidrag.  
 
När bidragsansökan skickas in ska ett skriftligt svar genast fås att 
ansökan mottagits. I svaret ska också beslutsdatum anges. När beslut har 
tagits ska den sökande genast få ett skriftligt svar. 
 
Anledningen till detta förslag är att Sinnerbo Bygdeförening fortfarande 
efter drygt ett år inte fått något skriftligt svar på en ansökan om stöd till 
värmepump (daterad 2012-10-24). Boverket avslog Sinnerbo 
Bygdesförenings ansökan eftersom kommunens beslut inte fanns. 
Bygdeföreningen måste alltså skicka in en ny bidragsansökan till 
Boverket. För att den ska beviljas måste kommunens beslut skriftligen 
kunna visas upp. 
 
Förslag: Tidigarelägg beslut för investeringsstöd samt meddela den 
sökande skriftligen. 
  
Kommunfullmäktiges beslut 
Medborgarförslaget överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Beslutsunderlag 
Medborgarförslag  
 
Beslutsmottagare 
Verksamhetschefen 
Fritidschefen 
UU 
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Besvarande av enkel fråga angående sophämtning      
Vid kommunfullmäktiges sammanträde 2013-10-07, § 161, vände sig 
Heléne Danielsson (KD) till Roland Waern (M), ordförande i Östra 
Smålands Kommunalteknikförbund med följande frågor: 
 
1. Varför får inte alla kommuninvånare samma service när det gäller 

insamling av grovsopor? Enligt uppgift till Danielsson har vissa 
invånare inte fått sina grovsopor hämtade. 

2. Är det förenligt med kommunens policy att föreningar samlar in 
metall och använder kommunens kontaktuppgifter vid annonsering? 

3. Hur fungerar uppdateringar av Östra Smålands 
Kommunalteknikförbunds hemsida? 

 
Kommunfullmäktiges beslut 
Frågorna besvaras vid nästa kommunfullmäktigesammanträde. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
Roland Waern 
KF 
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KF § 197     DNR: KU.2013.221  
 
 
 
Besvarande av enkel fråga angående barnomsorg      
Stihna Johansson-Evertsson (C) tycker det är viktigt att kommunen 
värnar om sina barnfamiljer och önskar att allt görs för att tillmötesgå 
deras önskemål vad gäller barnomsorgsplacering. Vid 
kommunfullmäktiges sammanträde 2013-10-07, § 163, vände sig Stihna 
Johansson-Evertsson till utbildningsutskottets ordförande Magnus 
Gabrielsson (S) och frågade varför en del barnfamiljer som anmält att de 
önskar barnomsorg om ett år fått till svar att de eventuellt får vara 
beredda på att barnen kan bli placerade i en förskola i annan ort än sökt.  
 
Utbildningsutskottets ordförande Magnus Gabrielsson (S) svarar att det 
stämmer att man kan få barnomsorgsplats på förskola på annan ort än 
den sökta, men att man får står kvar i kön. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Beslutsmottagare 
 Stihna Johansson-Evertsson 
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KF § 198     DNR: KU.2013.214  
 
 
 
Enkel fråga angående konst   
Leif Gustafsson (SD) vänder sig till socialutskottets ordförande Jonas 
Erlandsson (S) och föreslår att kommunen anlitar konstföreningen för att 
göra en ny inventering av kommunens konst. 
 
Socialutskottets ordförande Jonas Erlandsson (S) poängterar att det är 
viktigt att kommunen har bra ordning på konsten, men anser inte att det 
är politikens uppgift att bestämma vem som ska göra inventeringen, utan 
det ligger på tjänstemannanivå.   
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KF § 199     DNR: KU.2013.275  
 
 
 
Enkel fråga angående ersättning från Migrationsverket   
Leif Gustafsson (SD) vänder sig till kommunstyrelsens ordförande 
Ingemar Svanström (C) och frågar vilka avtals- och ersättningsregler 
som gäller för kommuner som ingår samarbete med Migrationsverket 
avseende flyktingförläggning. Gustafsson önskar även en redovisning 
över vilka kostnader som kan uppstå. 
 
Kommunstyrelsens ordförande Ingemar Svanström (C) svarar att 
Migrationsverket ersätter kommuner med schablonbelopp till exempel 
per elev. Migrationsverkets ersättningar får ses som en ersättning för 
"rörliga kostnader" där kostnader för lokaler, uppvärmning, städning 
med mera inte finns med. För kommuner med stort antal asylmottagna 
flyktingar kan det bli nödvändigt att iordningställa ytterligare klassrum 
eller att anställa mer personal. I dessa fall täcker ofta inte ersättningen 
kommunens merkostnad. 
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KF § 200     DNR: KU.2013.272  
 
 
 
Motion om ändrade mötestider     
Socialdemokraterna skriver i motion daterad 2013-12-06, att "för en tid 
sedan fastställdes mötestiderna för kommunfullmäktige i Högsby 
kommun. Vi föreslog en annan mötestid än vad som sedan blev fallet. 
En av anledningarna till att förslaget inte fick gehör var avsaknaden av 
de ekonomiska konsekvenserna för Högsby kommun. Vi vill nu ta fram 
dessa men också utifrån ett jämställdhetsperspektiv se vilka 
konsekvenser nuvarande mötestider innebär exempelvis vad det gäller 
möjligheten för föräldrar, med små barn, att deltaga i det politiska livet. 
 
Kommunfullmäktige har sedan urminnes tider alltid varit förlagt till 
kvällstid. Då var det företrädesvis män som var representerade i 
församlingen och med en fru som var hemma och tog hand om familjen. 
 
Under åren som gått har kvinnorna tagit steget ut på arbetsmarknaden 
och skiftarbetet har blivit mer regel än undantag för både män och 
kvinnor. Socialdemokraterna ser idag problem med yngre människor 
som inte kan engagera sig i samhällsutvecklingen på grund av dessa 
förändrade arbetstider. 
 
Socialdemokraterna föreslår att 
 
-  Redovisa ekonomiska konsekvenser för att starta kommunfullmäktige 

kl 13.00 
-  Redovisa konsekvenserna ur ett jämställdhetsperspektiv". 
 
Kommunfullmäktiges beslut 
Motionen överlämnas till kommunstyrelsen för beredning. 
 
 
 
Beslutsmottagare 
KLU 
Kansliet/Ekonomi  
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KF § 201     DNR: KU.2013.276  
 
 
 
God Jul och Gott Nytt År 
Kommunfullmäktiges ordförande Anders Ek (C) tackar ledamöterna för 
ett väl utfört arbete under det gångna året och önskar samtliga ledamöter 
En God Jul och Ett Gott Nytt År. 
 
Förste vice ordförande Gunilla Schollin-Borg (MP) tackar ordföranden 
och tillönskar honom En God Jul och Ett Gott Nytt År. 
 



HÖGSBY KOMMUN    SAMMANTRÄDESLISTA 
         
Kommunfullmäktige 2010-11—2014-10 
   

Datum 2013-12-06   
 

               
   Omröstningar      

     
§ 
194     §     

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(S) Jonas Erlandsson   X  X           

(C) Ingemar Svanström  X  X           

(S) Diana Bergeskans   X  X           
(C) Stihna Johansson-
Evertsson   -             

(S) Carl-Axel Blom   X  X           

(M) Roland Waern Anders Vernersson  X   X          

(SD) Leif Gustafsson   X    X         

(S) Jenny Joelsson   X  X           

(C) Kjell Front   -             

(S) Ingrid Axelsson   -             

(KD) Marita Björkvall   X X            

(S) Magnus Gabrielsson   X     X        

(C) Kerstin Karlström  X  X             

(M) Monika Olsberg  X  X           

(S) Inga-Lill Andersson   X  X           

(SD) Berndt Limegård  -             

(S) Raymond Asp   X  X           

(S) Robert Bucht   X     X        
(MP) Gunilla Schollin-
Borg   X      X       

(C) Ewa Engdahl   X   X          

(S) Solweig Ekh Roland Erlandsson  X     X        

(M) Anders Svensson  X   X            

(KD) Lars Elmborg  X   X          

(S) Sven-Bertil Ohlsson   X     X        

(C) Mikael Jonnerby  X   X          
Rev 131030         
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Kommunfullmäktige 2010-11—2014-10   Datum 2013-12-06 
        
                
   Omröstningar      

   
§ 
194   §   

Ledamöter Tjänstgörande ersättare Närvaro Ja Nej Avstår Ja Nej Avstår

(SD) Evert Andersson  -       

(S) Inger Gustavsson Ylva Erikson  X     X        

(C) Lars-Magnus Ek   X    X         

(S) Egon Ericsson   X     X        

(V) Tommy Palmgren   X    X         

(S) Ingbritt Loberg 
Sabina Bergeskans-
Skog  X  X           

(M) Marcus Schön   X   X          

(C) Rosa Lopes   -             

(S) Mikael Karlsson   -             

(SD) Sune Olsson   X    X         

(S) Catarina Thunberg   X  X           

(C) Lars-Willy Johansson   X   X          

(S) Per-Ola Herdinius   X  X           

(KD) Helene Danielsson  Fr om kl 18.05, § 192 X   X          

(C) Thomas Ivarsson   -               

(C) Anders Ek   X    X         
Rev 131030   13 13 7    
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